
Zelfstandig naamwoord
MEERVOUD 

en onregelmatige vormen



in het meervoud zet je in het Frans achter het zelfstandig naamwoord een –s

le livre – les livres

le café – les cafés

l’auto – les autos
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let op :

a. eindigt het zelfstandig naamwoord al op een –s, -z, of –x? 

dan geen extra –s

le temps – les temps

le nez – les nez 

le prix – les prix
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b. eindigt het zelfstandig naamwoord op –al, -eau of –eu? 

dan geen extra –s maar:

-al wordt –aux le journal – les journaux

-eau wordt -eaux le cadeau – les cadeaux

-eu wordt -eux le jeu – les jeux
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c. onregelmatige vormen:

l’œil wordt les yeux

le genou wordt les genoux

le pneu wordt les pneus
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en sommige woorden zijn altijd meervoud: 

les loisirs, les vacances, les devoirs 

bijvoorbeeld
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